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Onderwerp Realisatie MFA Zevenbergschen Hoek - aanvraag investeringskrediet 

Geacht college 

De fractie van de VVD heeft de volgende technische vragen inzake PR187 Realisatie MFA 
Zevenbergschen Hoek - aanvraag investeringskrediet. 

In het raadsvoorstel staat, de combinatie van diverse gebruikers en activiteiten onder één 
dak is een efficiënte manier om de betrokken partijen in hun behoeften te faciliteren en 
draagt bij aan een steviger sociale structuur in Zevenbergschen Hoek. 

1. Hieruit valt op te maken dat de betrokken partijen dus ook inspraak hebben in het DO 
en TO. Is deze aanname correct? 

2. Aangezien er meerdere gebruikers en activiteiten onder 1 dak plaatsvinden is er de 
zorg uitgesproken dat gezamenlijk te gebruiken kleedkamers problemen kunnen 
opleveren op tijd stippen van gebruik, is hier naar gekeken m.b.t. de inrichting?  

3. Onder andere de Judovereniging en de Tennisclub kunnen uiteraard niet op hetzelfde 
moment gebruik maken van de kleedkamers. Hoe wordt dit ondervangen en of 
gecoördineerd? 

Met vriendelijke groet, 

de griffie 
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